
Kolejní klub Pod-O-Lee

Schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee

Datum: 21.06.2023

Zapisuje: Anna Pánková

Prezenční listina

Jméno Funkce Zkratka HP

Kateřina Pilná Předseda P ✔

Karel Čtvrtečka Správce sítě SN ✔

Jan Picka Správce systémů SS ✔

Anna Pánková Správce projektů SP ✔

Karel Mareš Správce bloku A SBA ✔

Luboš Jánský Správce bloku B SBB ✔

Vítek Zapletal Správce bloku C SBC ✔

David Puchoň Správce bloku D SBD ✔

Petr Šohaj Správce bloku E SBE ✔

Martin Kuncl Správce bloku F SBF ✔

Jiří Halamka Správce Sudovny SUD

Lukáš Novotný Host H

Pavel Píchal Zástupce správce Pod-O-Lab ZSL

Juraj Pohoriljak Správce deskoherny SD

Mário Alexy Zástupce správce bloku D ZSBD

Jan Mareš Zástupce správce sítě ZSN

Ondřej Palička Zástupce správce bloku E ZSBE

Pavel Sillinger Televizor A, Zástupce správce Pod-O-Games TVA
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Lukáš Pavljuk Zástupce správce hudebny, správce herních m. ZSH,SHM

Jan Běhal Pod-O-Šerm VŠ

19:05 Předseda zahajuje schůzi.

Bod č. 1: Schválení programu
Usnesení č. 1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program schůze zaslaný do konference

predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 21. 06. 2023 ve 19:08.

𝞢:10, +:10, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 2: Kolečko
Předseda
Poslalo se BOZP - štítky na kamery podle předpisu - řeší se se správcem systémů, v kolárně nově nemohou být elektrokola.
Kufrárna byla dodělána - provozní řád, protokol, smlouva a klíče. Snaha dát dohromady FABky na vrácení.
Oprava sloupů na balkonech A B, zatím provizorní. Zatím není známo datum finalizace opravy.
V areálu proběhne ořezávání stromů (pajasany) kvůli kvůli tomu, že se jedná o parazitní stromy. Na jejich místo budou vysazeny jiné - méně
invazivní a nebezpečné - stromy (ideálně ovocné).
Předělání oken v 5. patře na bloku A a B bylo schváleno památkáři.
Proběhnou opravy a celková údržba záchodů na bloku A.

Správce sítě
Práce na serverovně - budou probíhat poslední úpravy podlahy a vymalování a pak bude možné stěhovat. Do dvou týdnů by měla být
připravena. Byly zakoupeny nové servery. Dorazil certifikát na wifi - během schůze byl nasazen.

Správce systémů
Platební systém řádně otestován na akci Mezi Bloky. Probíhá zaučování zástupce. Upravení webu (hlavně ohledně kufrárny).

Správce projektů
Proběhla schůze PR a vytvoření kalendáře. Plánuje se Summer Party.

Správce Pod-O-Gym
Proběhlo několik oprav.

Správce bloku A
Byl zvolen nový správce bloku Karel Mareš (ID: 8785). Soustavné problémy s potrubím a vodou na záchodech, nedovírající se dveře.
Neustále někdo otevírá únikový východ. Hledání nových televizorů. Nefunkční barevný tisk na robocopy.

Správce bloku B
Byl zvolen nový správce bloku Luboš Jánský (ID: 8494). Problémy s rusky mluvícími obyvateli bloku se průběžně řeší.
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Správce bloku C
Proběhly volby, správce zůstává. Byla odložena společná akce s blokem F kvůli nedostatku času pořadatelů. Plní se kufrárna, na fotkách se
pracuje.

Správce bloku D
Byl zvolen nový správce bloku David Puchoň (ID: 7218). Vytrvalé problémy s úklidem (celkově neprobíhá).

Správce bloku E
Byl zvolen nový správce bloku Petr Šohaj (ID: 9268). Nedovírají se vchodové dveře. Probíhá odstěhovávání. Hledají televizory.

Správce bloku F
Proběhly volby, správce zůstává. Problémy s fekálisty - ucpané záchody. Po domluvě s uklízečkou zlepšení úklidu.

PR manažer
Proběhlo PR Mezi Bloků, zveřejnění fotek z Pod-O-Day, oznámení smrti kolejního kocoura Mikeše.

Správce Hudebny
Nic nového.

Správce Deskoherny
Plánovaný úklid. Jinak žádné novinky.

Správce Kolárny
Plánovaný úklid. Vznikla bedna na náhradní díly. Pod-O-Bike je připraven na sezónu.

Správce PC učebny
Hojně využívaná - značné využívání zadní místnosti členy klubu. Problémy s pomalým tiskem na tiskárně. Plán profesionální údržby
tiskárny.

Správce Pod-O-Lab
Pracuje se na várnicích z menzy. Opravené a funkční větráky z menzy přesunuty do skladu. Lab začne tisknout cedule na dveře, bude
probíhat inventura.

Správce Pod-O-Games
Stálý zájem o půjčování místnosti je.

Správce Sudovny
Velký zájem o gril.

Správce herních místností
Po Mezi Blocích vše odklizeno. Budou se do nich přesouvat šuplíky z PR místnosti.

Mezi Bloky
Začínáme se sháněním sponzorů.
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Bod č. 3: Schválení zápisu
Usnesení č. 2: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané 7. 5. 2023 zaslaný do konference

predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 14. 06. 2023 ve 17:42.

𝞢:10, +:9, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 4: Plány na léto
Bude se dávat dohromady serverovna na bloku A. Do konce července elektroinstalace, v půlce léta stěhování.
Úprava IP na jmenované funkce a vznik IP na bany.
18.8. Summer party - promítání, slackline, hry atd.

Bod č. 5: Shrnutí akce Mezi Bloky
Pro veřejnost dopadla velmi úspěšně. Nově proběhlo Silent Disco. Finančně akce nedopadla dobře, ale díky předběžným opatřením to není
takový problém jako v minulosti. Probíhá rekrutování nových členů, začíná hledání sponzorů na příští rok.

Bod č. 6: Schválení prohlášení klubu Pod-O-Lee
S ohledem na nové správce mělo proběhnout hlasování o veřejném prohlášení klubu Pod-O-Lee o výjimkách.
Proběhla diskuze ohledně obsahu dokumentu.
Tvrzení L. Novotného jsou:
Výjimka byla schválena paní vedoucí kolejí (dále jen vedoucí).
Vedoucí pana Novotného odkázala, že si má požádat o výjimku centrálu SU ČVUT a nebo že mu ji udělí sama.
L. Novotný upozorněn na problematiku výjimky nebyl.

Hlasování vzhledem k chybějícímu vyjádření vedoucí kolejí bylo odloženo na příští schůzi představenstva.

Bod č. 7: EČ Dýmky na Podolí
Využití dýmek, které máme nakoupené. Chceme přednést EČ na červnovém parlamentu, abychom mohli dýmky využívat již přes léto.
Proběhla diskuze ohledně výše DPH na jednotlivé položky a jejich úprava.

Usnesení č. 3: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument EČ Dýmky na Podolí zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 21. 06. 2023 ve 20:25.

𝞢:10, +:8, −0:, ±2:

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.
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Bod č. 8: 4Kč fond
Diskuze ohledně čerpání tohoto fondu. Návrhy: stoly na balkonky na blocích.
Připomínka uskladněných sítí do oken pro bloky C a F

Bod č. 9: Výhled na AR 2023/24
Po prázdninách nástupy 4.-8. a 11.-15. září. Jsou potřeba televizoři na stánek (plošná registrace). 4. října Akce prvák, 15. listopadu Fuckup
night, 13. prosince podolské Vánoce - vše v kalendáři. Už daná data turnajů deskoherkny i Pod-O-Games. Předběžně plánovány i letní akce.

Bod č. 10: Problémy, nedostatky, dodělky a hotové věci
Blok A - Dodělání serverovny, DDR v pořádku, v kufrárně se dělá víc místa, pingpong - zamykací a normální šuplík
Blok B - inventura PR místnosti, sudovna má novou krabici na úklid, začínají se drolit zdi
Blok C - v PC učebně se řeší ventilace, okna, repráky a lišty.
Blok F - vyklizení serverovny a přesun na A, v kolárně přibyla krabice náhradních dílů, plány na řešení dveří, možnost více kol na člověka,
možné stojany na horská kola
Blok E - v Labu probíhá řešení BOZP hasičáků a radiátoru, inventura a vyhození věcí, které tam nepatří.
Blok D - Kulečník - šuplíky na zámek
Gym - Řešení věcí z BOZP

Bod č. 11: Různé
1. Debata nad jmenovanými funkcemi

a. Správce kufrárny je potřeba, bude se řešit IP
b. Fotograf
c. Blokové technické skupinky - admin bloku- řešení sítí na bloku.
d. Admin bloku - koncové prvky na bloku si budou řešit přímo na bloku, může to pomoci vytvářet budoucí správce a

zaučovat je předem. Vznik tzv.
Probíhá diskuze.

2. Upřesnění změn ubytování na AR 23/24
a. Blok D zůstane otevřený celý.
b. Blok A na příští rok bez léta kvůli malování.

3. Bude se dělat audit místnosti spravovaných klubem a přesné zaevidování místností. Finančně by neměly být změny. Inventář
zasedací místnosti vyřešen.

4. FAB a dveře - potřeba zavedení v kolárně, kulečníku, ping pongu, serverovně, PC učebně.
5. Komunikační kanály klubu - Chat na messengeru představenstvo, mailová konference představenstva (jsou v nich lidé, kteří už

dávno v představenstvu nejsou), možné vytvoření konference pro širší veřejnost aktivních lidí.
Probíhá diskuze ohledně nové platformy a možnostech.

6. David Puchoň odstupuje jakožto správce Labu.
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21:32 Předseda ukončuje schůzi

Příloha 1:
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Příloha 2:
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